
Protokół Nr 15.16
z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 21 stycznia 2016 roku w godzinach 1345– 1520

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc.
W posiedzeniu  udział   wzięli  członkowie Komisji   w/g załączonej  listy obecności;  na

15 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji  nie uczestniczyli  radni:  Ireneusz Dzienisiewicz,  Krzysztof  Wiloch
i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście wg załączonej listy oraz:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Główny Specjalista ds budżetu - Barbara Dąbrowska,
 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Konrad Siemienkiewicz,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 radca prawny Urzędu Miasta – Ewa Orłowska.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Prezentacja Uczniowskiego Klubu Sportowego „Nenufar 5”.
4. Propozycje i przyjęcie planu pracy Komisji na 2016 rok.
5. Zima w mieście -  przygotowanie  do czynnego wypoczynku dzieci  i  młodzieży w czasie

ferii zimowych - imprezy sportowe, informacja.
6. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2016-2027,
2)  w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2016.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodniczący Komisji  Andrzej Koc na wstępie przywitał  przybyłych  na posiedzenie;

radnych,  Prezydenta  Miasta,  Naczelników  Wydziałów,  a  następnie  zapoznał  zebranych
z propozycją porządku obrad.                            
Członkowie Komisji jednomyślnie - poprzez aklamację przyjęli proponowany porządek obrad
jw. 

Do punktu  2 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i jednomyślnie – poprzez aklamację przyjęli protokół
Nr 14.15 z dnia 17 grudnia 2015 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.
  
Do punktu 3 

 Pan Edward Traskowski omówił działalność Uczniowskiego Klubu Sportowego „Nenufar
5”. Klub ma jedną z lepszych stron internetowych. Następnie trener przedstawił osiągnięcia
Klubu – w załączeniu do protokołu. 

Przed  ostatnią  rundą  Nenufar  wygrał  Małą  Ligę  Żubrów.  V Puchar  Narodów  w mini
koszykówce  chłopców  odbył  się  w  Białymstoku  z  udziałem  12  drużyn  w  tym
7 zagranicznych. Byliśmy cztery razy na Mistrzostwach Polski Szkół Podstawowych. W roku
uczestniczymy w 2 międzynarodowych turniejach.  

Dyrektor  SP  nr  5  Jarosław  Obrycki  powiedział,  że  Pan  Edward  Traskowski,  jako
nauczyciel  jest  bardzo  zaangażowany w swoją  pracę.  Daje  to  duże  efekty,  co  widać  po



dzieciach, po ich zachowaniu i nauce. Podziękowania należą się również Prezydentowi
Miasta Ełku za organizacje klas sportowych i rozwój sportu w naszym mieście.   W tym roku
chcemy pojechać na najbardziej prestiżowy turniej do Włoch. Koszt grania w III lidze to ok.
45 tys zł.  
Wywiązała się dyskusja.

Radny Michał Tyszkiewicz – to tylko wycinek działalności, jaką Uczniowski Klub „Nenufar
5” prowadzi od lat. Pozostaje życzyć dużo zdrowia i sił trenerom.

Radny Dariusz Dracewicz – należałoby się  przyjrzeć wszystkim klubom i  organizacjom
sportowym  działającym  na  terenie  miasta.  Pasja  to  coś  więcej  niż  tylko  zarobkowanie
pieniędzy. Kluby piłkarskie otrzymują sporo pieniędzy. Należałoby się temu przyjrzeć.

Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  –  chcemy  na  nasze  posiedzenia  sukcesywnie
zapraszać przedstawicieli innych klubów i organizacji sportowych. Będziemy rozmawiać na
bieżąco o ich potrzebach i problemach.

Radny Tomasz Przekop – trzeba zadbać, by nie zatracić tego potencjału ludzkiego. Każdy
sukces sportowy nie może być przypadkowy. Do tego trzeba takich czynników, jak:
1. dobrze wykształcony trener pasjonat,
2. chętna młodzież do pracy, 
3. obiekty sportowe, które w mieście mamy. 
To wszystko powinno być połączone pieniędzmi, które są w systemie dofinansowania sportu.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  ze  swojej  strony  gratuluje
Uczniowskiemu Klubowi Sportowemu „Nenufar 5” za wyniki sportowe. Generalnie są trudne
czasy dla rozwoju sportu. Jeśli chodzi o dotacje miasta, chcemy kluby sportowe wspierać a nie
utrzymywać. Każdy klub ma prezesa, zarząd i to oni powinni myśleć skąd pozyskać środki
finansowe na działalność klubu.

Miasto  również  posiada  mechanizmy  wsparcia,  np.  tryb  małych  zleceń,  gdzie  można
wesprzeć klub w nagłych sytuacjach. Dotacja dla klubu przekazywana w ramach grantów, to
tylko jeden z elementów składowych płynących z budżetu miasta.

Radny Dariusz Dracewicz – czy to prawda, że piłkarze otrzymują wynagrodzenie?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – piłkarze mają stypendia.
Trener Edward Traskowski – prośba, by w perspektywie przyjrzeć się możliwościom, by

takie  środki  finansowe na  stypendia  dla  zawodników się  znalazły.  To też  sprawa kosztów
obciążających dany klub w przypadku wyjazdów na zawody.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  jesteśmy  po  ocenie  wniosków,  jeśli  chodzi
o Sportową Markę Miasta i tutaj Klub „Nenufar 5” się znajdzie.

Radny Tomasz Przekop – jak się źródła dochodu Klubu? Jak to wygląda procentowo?
Trener  Edward  Traskowski  –  mamy  kilku  sponsorów,  rodzice  dokładają,  my  również

dokładamy po 100 zł i dotacja z budżetu miasta ok. 1/4 naszego całego budżetu.
Przewodniczący Komisji  Andrzej  Koc na zakończenie  dyskusji  podziękował  działaczom

sportowym i  Dyrektorowi SP nr  5  za  przybycia  na posiedzenie  Komisji  i  życzył  dalszych
sukcesów sportowych.

Do punktu  4  
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc  na wstępie powiedział,  że wszyscy członkowie

otrzymali projekt planu pracy Komisji na 2016 rok, prosi zatem o zgłaszanie uwag i dalszych
propozycji do planu pracy.

Radny Tomasz Przekop zaproponował, by w planie pracy na stałe umieścić informację na
temat sportu szkolnego – w m-cu listopadzie.
Innych dodatkowych punktów i uwag nie wniesiono i członkowie Komisji poprzez aklamację
przyjęli plan pracy Komisji na 2016 rok – w załączeniu do protokółu.
 
Do punktu  5  

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział,  że dwutygodniowe ferie  w naszym
regionie zaczynają się w poniedziałek 25 stycznia.  Jak co roku miejskie  jednostki:  Ełckie
Centrum  Kultury,  Miejski  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji,  Muzeum  Historyczne,  Miejska



Biblioteka Publiczna oraz Centrum Edukacji Ekologicznej przygotowały atrakcyjne oferty na
aktywne spędzenie wolnego czasu przy wspólnej zabawie.

Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz – MOSiR przygotował ofertę „Ferie na 5”. Jest
to propozycja dla dzieci i  młodzieży szkolnej.  Od soboty 23 stycznia do niedzieli  7 lutego
włącznie zapraszamy do Parku Wodnego, gdzie cena za godzinę wstępu  to tylko 5 zł! 
 Ponadto propozycja zajęć fitness Body & Shape -  ćwiczenia,  które wzmacniają wszystkie
partie ciała. Taka forma aktywności fizycznej to doskonały sposób na kształtowanie sylwetki,
spalanie zbędnej tkanki tłuszczowej, a przede wszystkim poprawienie kondycji.
Zajęcia otwarte fitness Body & Shape poprowadzi instruktor Karolina Dołęga i odbędą się na
terenie Parku Wodnego – informacja dot. ferii zimowych w załączeniu do protokołu.

Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds  organizacji  pozarządowych –  Maciej  Juchniewicz  -
dofinansowanie zostało przyznane organizacjom pozarządowym w ramach otwartego konkursu
ofert  na  realizację  zadań  samorządu  miasta  Ełku  w  roku  2016  m.in.  na  „Organizację
wypoczynku zimowego i letniego dzieci i młodzieży z Ełku".
Łączna  kwota  przyznanych  14  dotacji  (9  form  stacjonarnych  oraz  5  wyjazdowych),  na
wypoczynek zimowy to 80 100 zł. Z różnych form aktywnego wypoczynku skorzysta łącznie
1165 osób.

Do punktu  6 
1)  Główny Specjalista ds budżetu Barbara Dąbrowska  omówiła projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta  Ełku na  lata  2016-2027,  który obejmuje
zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2016, w tym:
1. Zwiększa się wydatki majątkowe w 2016 r. o kwotę 459 106 zł, w tym na:
-  dotację  celową dla  Muzeum Historycznego w Ełku w wysokości  242 106 zł  (dział  921
rozdział 92118 § 6220),
- zadania inwestycyjne: „Budowa parkingów przy ul. Pięknej”  (dział 600, rozdział 60016 
§  6050)  –  50 000  zł,  „Budowa  ciągu  pieszo  –  rowerowego  na  os.  Jeziorna”(  dział  600,
rozdział 60017 § 6050) – 167 000 zł,
2. Zwiększa się przychody budżetu 2016 o kwotę 459 106 zł z tytułu wolnych środków.
    Deficyt budżetu wyniesie 2 697 679 zł
II. W załączniku nr 2 – Wykaz przedsięwzięć do WPF:
Wpisuje się na lata 2016 - 2017 przedsięwzięcie: „Prowadzenie centrum wspierania sektora
pozarządowego i aktywnych mieszkańców „Ełckie Centrum Obywatelskie” wraz 
z prowadzeniem Miejskiego Programu Regrantingowego „Ełk, Tu Działam”.

2)  Główny Specjalista  ds  budżetu  Barbara  Dąbrowska  omówiła następnie  projekt  uchwały
w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2016 rok w części dotyczącej prac Komisji.
Proponowane zmiany obejmują:
II) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji,  Sportu
i Kultury:
Zwiększa się dotację celową na finansowanie wydatków i zakupów inwestycyjnych 
dla Muzeum Historycznego w Ełku (Dział 921, rozdział 92118, § 6220 o kwotę 242 106 zł).
Środki przeznaczone zostaną na sporządzenie  pełnej  dokumentacji  projektowej  dotyczącej
rewitalizacji  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej  oraz  budowy  nowej  siedziby  Muzeum
Historycznego w Ełku.
Źródło finansowania: wolne środki.
III) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
2. „Budowa ciągu pieszo – rowerowego na os. Jeziorna” dział 600, rozdział 60017 § 6050
Wprowadzenie do planu inwestycji jednorocznych nowego zadania i przeznaczenie na ten cel
kwoty 167 000 PLN. 
W ramach  zadania  na  odcinku od ul.  Ks.  J.  Popiełuszki  do ul.  Jana  Pawła  II  wykonane
zostanie oświetlenie uliczne, zieleń oraz mała architektura.
Źródło finansowania: wolne środki.



IV) w zakresie pozostałych zmian:
Zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 459 106 zł, zwiększa się przychody z tytułu wolnych
środków o kwotę 459 106 zł.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej miasta
Ełku na lata 2016-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  12  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2016
rok.

Do punktu  7
Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Andrzej  Surynt  zwrócił  się  z  prośbą  o  przedłożenie

informacji  dotyczącej  opłat  za  korzystanie  z  miejskich  obiektów  sportowych  z  podaniem
wysokości stosowanych bonifikat.

 Radny Tomasz  Przekop zwrócił  uwagę na Zarządzenie  Prezydenta  Miasta  nr  465/2015
z dnia 27 grudnia 2015 roku w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z miejskich obiektów
i urządzeń sportowo- rekreacyjnych oraz usług świadczonych przez Miejski Ośrodek Sportu
i Rekreacji w Ełku. Jest tutaj ulga dla klubów piłkarskich , co z innymi klubami?

Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz – to Zarządzenie jest  pokłosiem tego, co było
kiedyś. Od marca ubiegłego roku trwały rozmowy ze środowiskiem piłkarskim. Do tej pory
w zasadzie ulgi mieli mieli piłkarze. Była na nas wywierana presja. Chcielibyśmy przygotować
takie Zarządzenie, by żaden z klubów nie poczuł się dyskryminowany.

Radny Tomasz Przekop powiedział, że zmienia się ustawa o systemie oświaty, chciałby się
zatem dowiedzieć, jaki będzie to miało wpływ na miejskie jednostki oświatowe – czym będzie
to skutkowało w przypadku nauczycieli, czy ktoś z nich straci pracę? Ile zostanie utworzonych
klas pierwszych?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański -  do końca marca powinniśmy mieć dane odnośnie
ilości 6-latków, ilu z nich pójdzie do szkoły ilu zostanie w przedszkolach. Jeśli chodzi o kadrę
nauczycieli, część z nich ma przygotowanie wczesnoszkolne. Problem rysuje się w naszych
przedszkolach. Od 2017 roku w przedszkolach miały być przyjmowane wszystkie chętne 3-
latki. Chcielibyśmy też od września 2016 roku otworzyć dodatkową grupę żłobkową. Musimy
wszystko przeliczyć i przyjrzeć się naszym możliwościom.

Radny Nikodem Kemicer powiedział, że ma pytanie odnośnie reklam umieszczonych na
płocie ogradzającym teren Parku Wodnego przy bramie wjazdowej od ul. Sikorskiego, jaki
jest termin, do którego będą wisiały?

Dyrektor  MOSiR  Konrad  Siemienkiewicz  –  musiałby  to  sprawdzić.  Reklama  została
wymieniona. Planujemy, że pozostaną tylko reklamy wewnątrz, na zewnątrz już nie będzie.
Pozostaną też przy kortach.

Radny Nikodem Kemicer – kolektor deszczowy na ul. Jezioran, co dalej w tym temacie?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – kolektor zostanie przeprojektowany. Odbyła się

wizja lokalna w terenie i ostatecznie zostanie on przesunięty bliżej trzcin.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc 


